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Stofje op de Brechtse Heide….. 
 
Creatief omspringen met cijfers heeft er uiteindelijk in geresulteerd dat het bestuur van Brecht een 
budget en meerjarenplan met een financieel evenwicht heeft kunnen opstellen. Ondanks al de 
opmerkingen die N-VA, bij monde van Sven Deckers maakte in de gemeenteraad om duidelijk te 
maken dat dit praktijken zijn die iedereen een rad voor de ogen draait, keurde de gehele 
meerderheid dit allemaal goed. Alle fractieleden van CD&V, CDB, SPa,VLD en Groen stemden zonder 
enige schroom in met de goedkeuring van deze cijfers, wetende dat er 2 miljoen euro teveel aan 
aanvullende personenbelasting ingeschreven zijn in het budget . Inkomsten die er niet zijn zodat het 
resultaat op deze manier positief uitkomt. Zou men dit niet hebben gedaan, en de werkelijk gekende 
cijfers hebben gebruikt, dan zou onze gemeente Brecht volgens de staat van het financieel evenwicht 
uitkomen  met een negatief resultaat op kasbasis  van -1.176.043 € in 2013, en met een negatief 
resultaat van -2.005.711 € in 2014. Zelfs tot 2019 komt men uit op een negatief resultaat van                                                                                                                                                                                                                   
-1.981.872 €!!! 
 
De meerderheid reageerde bij monde van Burgemeester Luc Aerts  furieus door deze onverwachte 
ontdekking van N-VA.  
N-VA Brecht heeft deze meerderheid enkele oplossingen willen meegeven maar zelfs dat wilde men 
niet horen.  Dit terwijl men met dit meerjarenplan alle spaarpotten zowel van de gemeente als van 
OCMW, verkoop van onze riolering en verkoop van pastorie Brecht,  samen voor een bedrag van     
13 miljoen euro volledig opgesoupeert, en op het einde van deze legislatuur uitkomt met een 
negatief resultaat op kasbasis van -1.981.872 €. Bovendien wees N-VA er nogmaals op dat keuzes 
waaraan men dit geld gaat investeren onverantwoord zijn met de huidige financiële toestand van 
Brecht. Een podiumzaal bouwen van 4.5 miljoen euro is vandaag geen prioriteit! Echter, in een 
opwelling van woede noemde onze burgemeester onze analyse, waarin wij hem met de neus op de 
feiten drukten, zelfs ‘een stofje op de Brechtse Heide’. 
Een stofje? N-VA Brecht omschrijft dit liever als een grote, grijze donkere wolk die boven iedere 
Brechtenaar zijn hoofd hangt.  
 
N-VA Brecht kan deze vorm van besturen niet goedkeuren, en volgens ons zou geen enkel lid van 
deze gemeenteraad dit mogen goedkeuren! N-VA stemde tegen deze vorm van beleid en hoopt dat 
iedere Brechtenaar zal beseffen wat hier aan de hand is.  
Uw goede burgervader bedot u. Men ‘speelt’ met ons kostbaar belastinggeld alsof het een stofje is 
op de Brechtse Heide..... 
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